
Kłobuck, dnia 03 listopada 2021 r. 

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Edukacji

Protokół nr 10/2022
10 Posiedzenie w dniu 3 listopada 2022 
Obrady rozpoczęto 3 listopada 2022 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:25 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

Obecni:

1. Angelika Borowiecka-Idziak
2. Ewelina Kotkowska
3. Bartłomiej Saran
4. Andrzej Sękiewicz
5. Marcin Wojtysek
6. Mateusz Woźniak

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia.

2. Zmiany w porządku obrad.

Głosowano wniosek w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu 
wynagradzania nauczycieli w placówkach prowadzonych przez Gminę Kłobuck. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

3. Przyjęcie protokołu Nr 9/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 29.09.2022 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 9/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 29.09.2022 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ . 



Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 
dotyczącego ustawy o zmianie ustawy o sposobie ustalania najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego niektórych pracowników zatrudnionych w podmiotach leczniczych oraz 
niektórych innych ustaw.

Przewodniczący Komisji B. Saran zreferował w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego 
ustawy o zmianie ustawy o sposobie ustalania najniższego wynagrodzenia zasadniczego 
niektórych pracowników zatrudnionych w podmiotach leczniczych oraz niektórych innych 
ustaw. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

5. Informacja o dostępności do świadczeń medycznych mieszkańców Gminy Kłobuck.

Przewodniczący Komisji B. Saran w/w informacja została przedstawiona przez Starostę 
Kłobuckiego podczas ostatniej sesji tj. 04 października br.

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Kłobuck za rok szkolny 
2021/2022.

Sekretarz S. Piątkowska odniosła się do w/w informacji.

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu 
wynagradzania nauczycieli w placówkach prowadzonych przez Gminę Kłobuck.

Sekretarz S. Piątkowska zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:



Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania 
nauczycieli w placówkach prowadzonych przez Gminę Kłobuck. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

8. Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji B. Saran czy środki ujęte w projekcie uchwały jutrzejszej sesji są  
środkami dodatkowymi czy środkami przyznanymi z Ministerstwa w ramach rekompensaty z 
tyt. utraty dochodów z PIT ? 

Burmistrz J. Zakrzewski są to środki dodatkowe na wypłatę dodatków węglowych dla 
podmiotów wrażliwych oraz dla gospodarstw domowych. 

Przewodniczący Komisji B. Saran co z przetargiem dotyczącym bieżni na stadionie OSiR i 
środkami na ten cel z Polskiego Ładu?

Burmistrz J. Zakrzewski powołana została komisja przy Kancelaria Premiera Rady 
Ministrów, która prawdopodobnie będzie wprowadzała zmiany dotyczące kryteriów oceny 
wniosków. Będzie możliwość zmiany, modyfikacji lub zamiana złożonych wniosków. Póki 
co czekamy na wytyczne.

Radna A. Borowiecka-Idziak czy są wyniki badań powietrza w Kamyku? Czy gmina 
przygotowuje się do sprzedaży węgla?

Burmistrz J. Zakrzewski nie ma jeszcze oficjalnych dokumentów, jednak z pozyskanych 
informacji wynika, iż powietrze nie jest skażone, nie ma przekroczonych norm, nie ma 
zagrożenia dla mieszkańców.
Gmina przygotowuje się do sprzedaży węgla. Dopracowywane są szczegóły tego 
przedsięwzięcia. Po stronie gminy będzie zakup i dystrybucja, firmom zlecony zostanie 
transport i ważenie węgla. W najbliższym czasie zadanie będzie uruchomione.

9. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Bartłomiej Saran

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera



Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


